
Föredragningslista styrelsemöte  
Datum 21 november 2022 

§1. Mötets öppnande:17:17 

§2. Val av ordförande och sekreterare: Mona och Caroline  

§3. Val av justeringspersoner tillika ”tidspolis” under mötet: Lina och Martina A 

§4. Godkännande av föredragningslistan: Ja  

§5. Godkännande av förgående mötesprotokoll: Ja 

§6. Adjungeringar:  

Rapporter – max 15 minuter! 

§7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll” 

a. Ekonomi: fakturor för AT-mässa är skickade, fått en del av pengarna för 
namnskyltar.  

b. Kommunikation: Lugnare nu efter period av aktivitet oktober, kommande är 
påverkanstorg, ny styrelse och AT-mässa VT23.  

c. Rekrytering & event: inga ansökningar till valberedning än, önskar diskutera datum 
påverkans torg.  

d. Event: ev en föreläsning med DLF RÖ i Februari (ev efter styrelseskifte).  
e. Utbildning: varit på möte (Kalmar läns läkarförening, tog upp närvaro på VFU och 

fick medhåll, även möte med MF angående närvaro).  
f. Namnskyltar och utmärkelser: namnskyltar är beställda och nomineringar för årets 

föreläsning är inne (vi väljer 2).  
g. Ledamöter:  

Annika: var med Martina R på mötet om utbildning, måste arbeta mer med 
närvarofrågan för nya läkarprogrammet. Arrangerade lunchföreläsning ”Läkare för 
miljön”.  
Nellie: var på representantskapet – pratade mycket om utbildning (deltagare från 
både det nya läkarprogrammet och det gamla) och deltagit på FUM.   

h. Presidiet:  

Vice ordförande: arbetat mest administrativt.  
Ordförande: varit på ordförandenätverk, deltog på stora FUM.  

§8.  Förbundsstyrelsen (FS): varit mycket arbete inför FUM, återkopplat på våra motioner.  
§9. Sveriges Yngres Läkares Förening (SYLF): styrelsedag på tisdag för Östergötland. Kalmar 

Martina R var med och talade mycket om AT-mässa och enkäten för AT-läkare.  
§10. Östergötlands Läkarförening (ÖLF): 12/12 möte där RÖ träffa politiker och kommer ta 

upp 1. Fortbildning för läkare, 2. Övertidsersättning, och 3. Lön för underläkare (diskutera 
möjlighet för minimilön i Östergötland).  

§11. Kalmar läkarförbundet: håller med om närvarolistan.  
§12. Jönköpings läns läkarförening: Vid mötet som Martina A var med på diskuterades 

äskning för studenter vid LiUs läkarprogram.   

 



Beslutsärenden 

§13. Rousseaupriset: 21 (Normal hemostas Lukas Löving Svensson) och 4  

(Aterosklerosföreläsning Lennart Nilsson) 
§14. Sponsorer till vårens mottagning på läkarprogrammet: 500kr för en halv sida i 

Nolleboken och även pizza (max 2000kr). Vi bestämmer att vi vill göra samma upplägg som 
HT22.   

§15. Examen-äskningsansökan: äskningsansökan från K11 i Norrköping – behöver revidera 
ansökan så att ”alla läkarstudenter är inbjudna till festen ” (utifrån att det enligt nuvarande 
verksamhetsplan ska gynna alla läkarstudenter) – kommer även svara att det finns möjlighet 
att äska 2500kr (inte 5000kr).  

Diskussionspunkter 

§16. Åsikter inför FUM: vi har skickat 3 motioner (närvarokrav, ökad medvetenhet om 

miljö, checklista för innehåll på VFU) som behöver revideras inför FUM.  

§17. Påverkanstorg: efter omröstning på FB kommer det ske 29/11 lunchen – kommer 

försöka stå 2 i växthuset/örat och 2 i norra/ljusgården. 2 kaffe och 2 te beställs. Tygpåsar kan 

delas ut för rekrytering. Kalmar diskuterar datum – ev 6/12.  Försöka lägga ut inlägg på 

instagram kring poster/ha vars en dag att presentera sin post för de som vill.  

§18. Samarbete med Hypocampus: Vi önskar gärna samarbeta med dem för T1:or.  

§19. Sittning-Föreningsaktivas 2022: 26/11 är sista datum för att anmäla sig till sittningen 

15/12 på KK. Ev 5 pers.  

§20. Valberedningen och ny styrelse: Mona och Annika kan tänka sig vara med i 

valberedning. Vi måste även fortsatt verka för att få in någon som ej varit i styrelsen detta 

verksamhetsår. Förslag att föreslå till MF att vara varandras valberedning.  

§21. AT-mässa VT23: datum för AT-mässa är 2/2. Carro och Sigge kontaktar regioner 

privat utöver det allmänna utskicket som görs av kansliet. Mona mailar läkarprogrammet och 

frågar om möjlighet till bussar från Kalmar och Jönköping. Lina är cateringansvarig 

(östgötakök). Mona mailar VFU-ansvarig angående att fixa så termin 10-11 från Jönköping 

och Kalmar får EM ledig.  Inbjudningar bör skickas ut mitten av december och mitten av 

januari. Carro bokar Hugo Theorell.  

§22. Närvaro vid VFU: vi återkopplar till studenten som mailat efter FUM. Martina R hade 

möte med MF och LiMUR, angående närvarokrav på VFU. Det 6-åriga läkarprogrammet är 

det som får mest energi just nu. Vi försöker verka för att man inte ska släppa det ”gamla” 

läkarprogrammet. Från programledningens sida verkar det finnas öppning för ändring av 

kompletteringen – att det fortsatt är närvarokrav men att det kompletteras via mål istället. 

Martina framförde åsikt att vi önskar förändring på 100% närvarokravet och inte bara 

ändring av kompletteringen, där vi i SLF kommer samarbeta med MF emot detta. Efter FUM 

kan vi ev använde vår motion som argument.  



§23. MF prioritering för VFU: vi önskar att prioriteringslistan för VFU samt huvudstudieort 

revideras: ex föräldrar ska få ökad prioritet, att fackligt engagerad borde kunna ge någon 

form av prioritet på samma sätt som MF-poster.  

Återkoppling 

§24. Terminsinformationer: Har varit ute för K1, K2 och K5 (Mona skickade mail till K11) 

– uppfattades positivt av K5 (Martina och Lina).  

§25. Facklig vidareutbildning 8–9/10: Sara och Sigge deltog. Lärorikt – innehöll punkter 

som ledarskap, arbetsmiljö och workshops.  

§26. Föreläsning om Löneförhandling: hade önskat mer praktiska råd om rättigheter. Från 

och med nu skriver vi till föreläsare att vi önskar att de har en PPT.  

§27. Sommarjobbsinfo: lite dålig uppslutning men bra upplägg. Tips till nästa styrelse att 

ha det tidigare under hösten (eller promota under våren mer för underläkare som söker under 

tidig höst).  

§28. Föreläsning från Läkare för miljön: Superbra! Väldigt uppskattad. Kunde fokuserat 

mer på konkretisering av hur man kan verka för miljömedvetenhet både privat och i yrket (ex 

på olika avdelningar/kliniker).  

Övrigt 

§29. Övriga frågor: inga.  
§30. Nästa sociala händelse: FUM först!!!!!!!!!!! Påverkans torg 29/11 för Linköping.   
§31. Nästa möte – starttid – 5/12 – MAX 40 min!  

§32. Utvärdering av mötet: bra generellt, lite bättre effektivitet på omrösningspunkter som 
vid handledarpriset och vid äskning (ev skapa standardriktlinje för summa att äksa vid 
examen).  

§33. Mötet avslutas: 19:19 

 

Underskrifter 
 
Justeringsperson 1  
 
_______________________________________________ Underskrift  
 
________________________________________________ Namnförtydligande  
 
________________________________________________ Ort och datum  
 
 
Justeringsperson 2  
 
_______________________________________________ Underskrift 
  
________________________________________________ Namnförtydligande  
 
________________________________________________ Ort och datum  


